
PROTOKÓŁ NR XXXVII/2013 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 18 września  2013 roku  
w Zespole Placówek Kultury w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
Radni nieobecni:  
Radna Joanna Maria kantor 
Radna Anna Jadwiga Rosińska-Dolik 
Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród      Robert Lewandowski 
Z-ca burmistrza Gminy Żmigród  Zdzisław Średniawski  
Skarbnik Gminy Żmigród              Anna Dobrowolska 
Pracownicy urzędu, goście i sołtysi ( lista obecności, jako załącznik nr 2 i nr 3). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 13 00. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył sesję wypowiadając słowa  

„OTWIERAM XXXVII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE „  
Witając wszystkich radnych, pracowników urzędu oraz gości.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącej 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił się do radnych w sprawie propozycji 
zmiany porządku obrad sesji. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz w sprawie zmiany w porządku sesji:  
pkt 7 porządku sesji brzmi „Przyjęcie protokołu nr XXXVII” ,a winno być „Przyjęcie 
protokołu :XXXIII,XXIV,XXXV,XXXVI”. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowanie zmianę porządku 
sesji.  
Porządek XXXVII sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie został przyjęty: 13 głosami 
„za”. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił się do radnych o podanie kandydatur 
na Sekretarza sesji Rady Miejskiej. 
Radna Maria Czesława Rybka zgłosiła kandydaturę Radnego Mieczysława 
Stanisława Klimczaka .  
Radny Mieczysław Stanisław Klimczak  wyraził zgodę dla pełnienia funkcji 
Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej 
kandydatury na Sekretarza obrad.  
Radni 13 głosami „za” wybrali Radnego Mieczysława Stanisława Klimczaka  
Sekretarzem obrad. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
Podjęcia uchwał: 
 

Projekt uchwały nr 1 w sprawie   określenia czasu bezpłatnego pobytu dziecka 
w przedszkolu oraz wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w przedszkolu publicznym oraz w publicznych innych formach 
wychowania przedszkolnego, dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Żmigród. 



Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
projekt uchwały i skierowały na sesję bez wniosku. 
Radny Damian Sułkowski powiedział, że projekt uchwały jest pozytywnym efektem 
działania naszego rządu , dzięki któremu gmina zyska 250 tys. zł w postaci 
subwencji. Radny dodał, iż ma nadzieję ,że pieniądze zostaną w odpowiedni sposób 
wykorzystane . Pan radny powiedział ,iż ma nadzieję ,że znajdą się środki w 
wysokości 20 tys. zł na  dopłatę do posiłków dla dzieci ,o które zabiega , a działania 
te będą zgodne z ustawą i wyrokiem sądu.  
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXVII.260.2013 
 

Projekt uchwały nr 2 w sprawie stwierdzenia zgodności projektu zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla północno – 
wschodniej części miasta   Żmigród z ustaleniami „Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród”. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosku. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXVII.261.2013 
 

Projekt uchwały nr 3 w sprawie stwierdzenia zgodności projektu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla działek oznaczonych numerem 
4/10, 4/13 i 4/28 AM – 3 obręb miasta Żmigród z ustaleniami  „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród”. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXVII.262.2013 
 

Projekt uchwały nr 4 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek oznaczonych numerem 4/10, 
4/13 i 4/28 AM-3 obręb Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXVII.263.2013 
 

Projekt uchwały nr 5 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla północno – wschodniej części miasta 
Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 



Uchwałę podjęto: jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXVII.264.2013 
 

Projekt uchwały nr 6 w sprawie przyznania dotacji na roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXVII.265.2013 
 

Projekt uchwały nr 7 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Żmigród na rok 2013 i lata następne. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXVII.266.2013 
 

Projekt uchwały nr 8 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2013 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXVII.267.2013 
 

Projekt uchwały nr 9 w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej 
nieprawidłowego gospodarowania środkami publicznymi przez Burmistrza 
Gminy Żmigród . 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni skierowali projekt 
uchwały na sesję bez wniosków. 
Radny Damian Sułkowski postawił wniosek o omówienie projektu uchwały w celu 
zapoznania z tematem  wszystkich obecnych na sesji. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowic poprosił o omówienie projektu uchwały 
radnego Józefa Łysikowskiego Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Łysikowski na wstępie wyjaśnił ,że 
członkowie komisji rewizyjnej wspólnie formułowali wyniki i wnioski kontroli, które 
zostały zawarte w dokumencie stanowiącym załącznik do projektu uchwały . 
Rada Miejska w Żmigrodzie zleciła przeprowadzenie kontroli dla Komisji Rewizyjnej  
podejmując w tej sprawie uchwałę. W uchwale został zapisany zakres kontroli, który   
dotyczył  nieprawidłowego gospodarowania środkami publicznymi przez Burmistrza 
Gminy Żmigród, wykazanymi w treści anonimu skierowanego do Rady Miejskiej w 
Żmigrodzie przez Regionalną Izbę Obrachunkową we Wrocławiu.  
Komisja Rewizyjna zgodnie z uchwałą kontrolowała : 
1) zatrudnienie Pana Dariusza Skiby na stanowisku Dyrektora  ZPK w Żmigrodzie w 

roku  2011, 
2) analizę potencjalnych kosztów i dochodów  związanych z utworzeniem Liceum 

Dwujęzycznego przy Gimnazjum im. Macieja Rataja w Żmigrodzie , 
3) trybu wyboru wykonawców dla inwestycji gminnych zrealizowanych w roku 2012.  



 
Realizując zlecone działania komisja rewizyjna odbyła posiedzenia w dniach: 
10.06.2013 r. 01.07.2013 r. , 26.08.2013 r., a ostatnie posiedzenie komisji odbyło się 
w dniu 16.09.2013 r. w trakcie które zredagowano końcowy dokument. 
W trakcie posiedzeń komisji  wysłuchano wyjaśnień Burmistrza i innych pracowników 
Urzędu Miejskiego oraz analizowano otrzymane dokumenty, których było 18 . Radny 
Józef Łysikowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że wszystkie 
dokumenty , które były analizowane przez komisję są w dokumentach Komisji 
Rewizyjnej.  
Kontrolując zatrudnienia Pana Dariusza Skiby na stanowisku Dyrektora ZPK w 
Żmigrodzie w roku  2011, komisja badała: 

a) tryb powołania na stanowisko dyrektora 
b) wysokość wynagrodzenia 

Ad. a) Komisja Rewizyjna zwróciła się o opinię do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego i w oparciu o opinię otrzymaną z Ministerstwa komisja stwierdziła, że do 
powołania osoby na stanowisko dyrektora Zespołu Placówek Kultury    w Żmigrodzie 
nie jest wymagane przeprowadzenie procedury konkursowej. Jednocześnie 
członkowie komisji stwierdzają, że procedura taka nie jest zabroniona.  
Ad. b) Badając tryb i wysokość wynagrodzenia przyznanego dyrektorowi komisja 
stwierdza, że zostało ono przyznane przez Burmistrza zgodnie z przepisami prawa.  
Analizując wysokość wynagrodzenia komisja porównała wynagrodzenie dyrektora        
z wynagrodzeniem w innych placówkach podobnego typu na terenie powiatu 
trzebnickiego, jak również wynagrodzenie dyrektora   z wynagrodzeniem kierowników 
innych jednostek organizacyjnych gminy Żmigród .Uwzględniając wszystkie czynniki 
członkowie komisji uważają, że przyznane dyrektorowi wynagrodzenie jest zbyt 
wysokie, ale ustalone zgodnie z przepisami. 
Analizując potencjalne koszty i dochody związanych z utworzeniem Liceum 
Dwujęzycznego przy Gimnazjum im. Macieja Rataja w Żmigrodzie, komisja 
stwierdziła: 
 w związku z brakiem naboru uczniów do pierwszej klasy Liceum ,a tym samym nie 
utworzenia klasy w roku szkolnym 2013/2014,  prowadzenie dalszej analizy było 
bezzasadne. 
Kontrolując tryb wyboru wykonawców dla inwestycji gminnych zrealizowanych    
w roku 2012 komisja stwierdza, że:   
a) z przedstawionych komisji dokumentów wynika, iż procedury wyboru wykonawców 

były zgodne z obowiązującymi przepisami, tj.: inwestycje powyżej 14 tys. euro są 
przeprowadzone zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych, natomiast 
inwestycje od 3 tys. euro do 14 tys. euro nie podlegają ustawie o zamówieniach 
publicznych i są przeprowadzane poprzez zapytanie ofertowe, zgodnie             z 
wewnętrznym regulaminem zarządzonym przez Burmistrza Gminy Żmigród. 

b) w roku 2012 wykonano 28 inwestycji , 
c) w poszczególnych przetargach każdorazowo uczestniczyło od 2 do 22 oferentów 
d) o wykonawstwo ubiegają się firmy z całego kraju, również firmy zarejestrowane na 

terenie gminy Żmigród – było tak w 12 przypadkach, jednak kryterium miejsca 
rejestracji nie ma żadnego umocowania prawnego i nie może być uwzględniane 
przy wyborze oferty. Trzy zlecenia pozyskały 2 takie „żmigrodzkie” firmy,  

e) w niektórych przypadkach występują znaczne rozbieżności  między wartością 
kosztorysowa, a wartością z przetargu, która jest niższa nawet o 50%. 
Na zakończenie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu członków komisji 
rewizyjnej powiedział ,że w odniesieniu do : 



- Kontroli zatrudnienia Pana Dariusza Skiby na stanowisku Dyrektora ZPK w 
Żmigrodzie w roku  2011, 
-Kontroli tryb wyboru wykonawców dla inwestycji gminnych zrealizowanych    w roku 
2012, 
Komisja Rewizyjna   jednogłośnie uznała skargę za bezzasadną. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz podziękował Przewodniczącemu Komisji 
Rewizyjnej za omówienie projektu uchwały.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił się do Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej ,że w czasie omawiania projektu uchwały na posiedzeniu komisji 
wnioskował za wykreśleniem z uzasadnienia część zdania o brzmieniu „które są 
załącznikiem do niniejszego dokumentu”. Po zmianie zdanie będzie brzmiało „Ze 
wszystkich posiedzeń sporządzono protokoły”.  
Radny Józef Łysikowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że 
podtrzymuje swój wniosek. W uzasadnieniu powiedział, że komisja w dniu 16 
września br. sformułowała pismo „Wyniki i wnioski z kontroli dotyczącej 
nieprawidłowego gospodarowania środkami publicznymi przez Burmistrza Gminy 
Żmigród”, które jest uzasadnieniem i załącznikiem do uchwały  . Przez przypadek w 
uzasadnieniu znalazł się zapis „Ze wszystkich posiedzeń sporządzono protokoły 
,które są załącznikiem do niniejszego dokumentu”. W tej sytuacji załącznik miałby 
załączniki. Komisja Rewizyjna wnioskuje o wykreślenie części zdania o brzmieniu 
„które są załącznikiem do niniejszego dokumentu”. 
Radni nie zgłosili innych wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał wniosek pod głosowanie o 
wykreślenie części zdania o brzmieniu „które są załącznikiem do niniejszego 
dokumentu”  
Wniosek został przyjęty 13 głosami „za” . 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały z  przyjętym 
wnioskiem pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXVII.268.2013 
 

Przewodniczący rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad Informacji i 
sprawozdań. 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród złożył informację i 
sprawozdanie  za okres od 27.06.br. do 18.09.br. W tym czasie podjętych zostało 48  
zarządzeń 
1) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności finansowej za 2012 r. 

Zespołu Placówek Kultury w Żmigrodzie: 
suma aktywów  8.246.993,25  
suma Pasywów  8.246.993,25 
straty za 2012 r.     121.917,54 

2) sześć zarządzeń w sprawie przeniesienia wydatków między rozdziałami i 
paragrafami w budżecie Gminy Żmigród na 2013 r. 

3) w sprawie zmiany budżetu Gminy Żmigród na 2013 r.,  zwiększa się planowane 
dochody i wydatki o kwotę 130.337,00 zł . Po zmianie dochody wynoszą 
50.333.506,02 zł ,a wydatki wynoszą 50.737.151,02 zł  

4) w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Żmigród za I półrocze 
2013 r. 

5) w sprawie opracowania materiałów planistycznych do opracowania projektu 
Budżetu Gminy na 2014 r. 

6) siedem zarządzenia w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli 



ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego:  

 Pani Magdaleny Andrzejewskiej nauczyciela matematyki w Szkole Podstawowej 
im. Bolesława Chrobrego w Żmigrodzie  

 Pani Agnieszki Beaty Wasiewicz nauczyciela wychowania przedszkolnego w 
Szkole Podstawowej im. Polskich Olimpijczyków w Korzeńsku , 

 Pani Sylwii Zuzanny Sułek-Balcerzak nauczyciela wychowania przedszkolnego w 
Publicznym Przedszkolu „Zielona Dolina” w Żmigrodzie, 

 Pani Katarzyny Kubaczek nauczyciela wychowania fizycznego w Szkole 
Podstawowej w Radziądzu, 

 Pana Marcina Grzegorza Stochaja  nauczyciela wychowania fizycznego w Szkole 
Podstawowej im. Polskich Olimpijczyków w Korzeńsku , 

 Pana Aleksandra Marcina Wrońskiego   nauczyciela wychowania fizycznego w 
Gimnazjum im. Macieja Rataja w Żmigrodzie, 

 Pani Agnieszki Danuty Matunin nauczyciela przyrody w szkole Podstawowej im. 
ks. Jana Twardowskiego w Powidzku,  

7) dwa zarządzenia w sprawie wynagrodzenie członków wchodzących w skład 
Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień 
nauczyciela mianowanego.  

8) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żmigród na rzecz przedsiębiorcy 
przesyłowego  Tauron Dystrybucja S.A. 

9) dwa zarządzenia w sprawie przedłożenia projektów uchwał do Rady Miejskiej na 
sesję 22.07.2013 r. i 29.07.2013 r. 

10) w sprawie ustalenia terminu składania wniosków o udzielenie pomocy 
uczniom objętych Rządowym programem pomocy uczniom w 2013 r. ”Wyprawka 
szkolna” w formie dofinansowania zakupu podręczników i materiałów 
dydaktycznych uczniom  rozpoczynającym w roku szkolnym 2013/2014 naukę w 
klasach I-III lub V szkoły podstawowej  w tym specjalnej i  klasach II szkoły 
ponadgimnazjalnej, 

11) jedenaście  zarządzeń w sprawie przeznaczenia do sprzedaży  w trybie 
bezprzetargowym na rzecz najemców lokale mieszkalne  stanowiące własność 
Gminy Żmigród : 

 Żmigród :ul. Wiejska 18B/2, ul. Poprzeczna 2/1, pl. Wojska Polskiego 13/10, ul. 
Mickiewicza 11/3 , ul. Wiejska 18/2, pl. Wojska  Polskiego 7A/1 i 7A/2 ,      ul. 
PKWN 1/1b , ul. Poprzeczna 5/2, ul. Kościelna 1/4 , ul. Wileńska 1/5   

    wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste procentowego udziału w gruncie, 
12) w sprawie przeznaczenia  do oddania w dzierżawę na czas nieokreślony 

nieruchomość rolną obrębu Korzeńsko o pow.0,48 ha  , położoną w granicy działki 
nr 93/14 i 93/62 AM 1 , 

13) w sprawie sprzedaży w trybie przetargu  nieograniczonego zabudowaną 
nieruchomość położoną w obrębie  Chodlewo w granicy działki  nr 334 o 
pow.0,0045 ha   

14) dwa zarządzenia w sprawie sprzedaży w trybie przetargu  nieograniczonego 
niezabudowaną nieruchomość : 

- położoną w obrębie  Korzeńska w granicy działek  nr 227/2 i 228/4  o pow.3,0928 
ha   

- położoną w obrębie  Osieka  w granicy działek  nr 172  o pow.0,08 ha   
15) w sprawie sprzedaży w trybie przetargu nieograniczonego niezabudowaną 

nieruchomość stanowiącą własność Gminy Żmigród położoną w obrębie Żmigrodu 
w granicach działek, znajdującej  się na terenie podstrefy Żmigród w ramach 



Specjalnej Strefy Ekonomicznej Małej Przedsiębiorczości S.A.: 
-8/24 AM 16 o pow. 1,4009 ha  
-14/3 AM 17 o pow. 1,5516 ha  
-14/4 AM 17 o pow. 1,5306 ha  
-14/5 AM 17 o pow. 1,5707 ha  
-14/6 AM 17 o pow. 1,5110 ha  
-14/7 AM 17 o pow. 1,1303 ha  
-15/2 AM 17 o pow. 0,0780 ha  
-15/3 AM 17 o pow. 0.0671 ha  

16) w sprawie  sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomość 
położoną w obrębie Żmigrodu w granicach działki nr 14/8 AM 17 o pow. 0.1922 
ha,  

17) w sprawie  sprzedaży w publicznym przetargu ofertowym następujące ,zbędne 
środki trwałe, stanowiące własność Gminy Żmigród: 

–samochód  osobowy marki Skoda Octavia-cena wywoławcza 6.300,00 zł  
-autobus szkolny marki Jelcz – cena wywoławcza  11.200,00 zł  
18) pięć zarządzeń w sprawie sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego 

nieruchomości położone w obrębie Żmigrodu: 
- w granicach działki nr 4/6 AM 19 o pow.0.0853 ha, 
- w granicach działki nr 4/5 AM 19 o pow.0.1031 ha, 
- w granicach działki nr 4/4 AM 19 o pow.0.0912 ha, 
- w granicach działki nr 4/3 AM 19 o pow.0.1019 ha, 
- w granicach działki nr 4/2 AM 19 o pow.0.1072 ha, 
19) w sprawie przedłożenia projektów uchwał do Rady Miejskiej na sesję 

18.09.2013 r. 
Inne informacje: 
podziękowania   
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród złożył podziękowania wszystkim 
organizatorom imprez plenerowych , które odbyły się w okresie lata na terenie gminy: 
dożynki  
Z okazji „Dożynek Gminnych” , które w tym roku odbyły się w Sołectwie Żmigródek, w 
Pan Burmistrz złożył podziękowania na ręce p. Sołtys  Zofii Maksymowicz i p. 
Radnego Leszka Kraszewskiego  
koncerty 
Na terenie Zespołu Pałacowo Parkowego po raz pierwszy odbył się Międzynarodowy 
Festiwal Wratislavia Cantans . 
spotkania  
W dniach 13-15 września w Żmigrodzie gościła grupa ok. 20 osób wraz z 
Burmistrzem z miasta partnerskiego Bargteheide. W czasie spotkań prowadzone były 
rozmowy na temat współpracy.  
informacja  
z dniem 21 sierpnia br. za porozumieniem stron zakończył pracę w urzędzie Pan 
Wojciech Smoliński Sekretarz Gminy Żmigród , który wygrał konkurs na Prezesa w 
Spółce Strefy Ekonomicznej .Pan Burmistrz powiedział, że nie spieszy się z decyzją 
w sprawie  zatrudnienia Sekretarza . 
inwestycje poza gminne , które dotyczą gminy Żmigród : 
-droga S-5 odcinek  48 km od granicy województwa do Wrocławia została podzielona 
na trzy części, na każdą część został rozpisany przetarg  . W najbliższych tygodnia 
przetargi mają być rozstrzygnięte.  
- modernizacja obwodnicy Żmigrodu na odcinku 4,5 km , termin wykonania koniec 



października br.  
-modernizacja drogi wojewódzkiej w kierunku Milicza , ogłoszony przetarg ma 
dotyczyć odcinka od Radziądza do Niezgody ( 3,6 km ).Prace mają ruszyć w tym 
roku ,a termin zakończenia uzależniony jest od pogody. 
- p. Burmistrz poinformował ,iż zabiega o położenie masy asfaltowe w miejscowości 
Kliszkowice oraz o wykonanie do wjazdu (droga 339) do Węglewa i Kliszkowice  ( 
ok.600 m ) droga dojazdowa do  toru doświadczalny od Żmigrodu , 
-drogi powiatowe  
Pan Burmistrz poinformował  ,że wspólne działanie urzędu ,radnych gminnych i 
powiatowych , sołtysów i mieszkańców , doprowadziły do podjęcia przez Powiat 
decyzji o wykonaniu modernizacji 6 ważnych odcinków  dróg powiatowych w roku 
2013-2014 : odcinki drogi przez miejscowość w Barkowie, Dobrosławcach i Gatce ( 
realizacja 2013 ), w roku 2014 zostanie wykonana modernizacja drogi w Rudzie 
Żmigrodzkiej ,Niezgoda przez Olszę do granic gminy , Powidzko do Żmigrodu z ul. 
Kościuszki.   
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz podziękował dla Pana Burmistrza za złożone 
sprawozdanie. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Interpelacji i zapytań. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz w imieniu mieszkańców złożył zapytania: 

 kiedy zostaną namalowane  pasy na przejściu dla pieszych  na ul. Wrocławskie 
naprzeciw Ogródka Jordanowskiego jest to przejście dla dzieci do szkoły , 

 czy zostaną poprawione płyty na przejeździe kolejowym na torze  
doświadczalnym, ponieważ zostały położone niedbale.  

Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród poinformował: 

 w najbliższych dniach zostaną wykonane wszystkie oznakowania poziome,  

 przejazd na torze doświadczalnym przy ul. Sienkiewicza zostanie  poprawiony. 
Radny Leszek Kraszewski  w sprawie niedokończonej inwestycji kanalizacyjnej na 
terenie miasta, zwrócił się do p. Burmistrza o poinformowanie co na dziś jest 
wiadome w sprawie kanalizacji . 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród poinformował, że prace 
inwentaryzacyjne na inwestycji zakończyły się . Kończą się przygotowania do 
przeprowadzenia przetargu, który odbędzie się  na przełomie jesieni i zimy  . Po 
wyłonieniu wykonawcy prace kanalizacyjne będą zakończone w roku następnym. 
Pan Burmistrz poinformował ,że Borzęcin zostanie podłączony do oczyszczalni. 
Przetarg na to zadanie został ogłoszony. Wykonawca w okresie czterech miesięcy od 
podpisania umowy będzie musiał wykonać zadanie. Pan Burmistrz wspomniał 
również, o inwestycji wodnej i teletechnicznej , które zostały zakończone oraz 
zadaniach drogowych, które były prowadzone w mieście.   Pan Burmistrz dodał, że w 
tych miejscach, gdzie została położona masa asfaltowa  na pełnej szerokości i 
określonej długości zostały zakończone wszelkie prace kanalizacyjne i wodne. W 
pozostałych miejscach, gdzie masa została położona na szerokości wykopu,  tam 
wejdzie nowy wykonawca inwestycji kanalizacyjnej. Na ul. Krótkiej wykonany został 
nowy chodnik na odcinku, gdzie zostało wykonane całe podziemne uzbrojenie. 
Dokończenie budowy chodników na ul. Krótkiej i ul. Mickiewicza zostanie wykonane 
po zakończeniu prac kanalizacyjnych.  
Sołtys Sołectwa Żmigródek powiedziała, że  jest zadowolona, iż sołectwo 
Żmigródek, jako organizator Gminnych Dożynek 2013 zostało pozytywnie ocenione. 
Podziękowała wszystkim , którzy uczestniczyli w święcie plonów . 
Radny Damian Sukowski skierował podziękowania dla p. Burmistrza , p .Ireneusza 



Pyczaka kierownika ref. IRL i p. Artura Kanickiego Dyrektora MZGK  za załatwienie 
spraw, które kierował pod ich adresem. 
Radny Leszek Kraszewski powiedział, że cieszy fakt prowadzonych prac na 
rzekach na terenie gminy, dodając, że temat utrzymania rzek jest trudne , ponieważ 
jest jeszcze dużo do zrobienia. 
Radny Damian Sułkowski wymienił wszystkie newralgiczne miejsca w mieście przy 
rzece Sąsiecznica, iż w tym roku złoży do budżetu wniosek w tej sprawie.   
Radny Jan Gmyz zwrócił do p. Burmistrza ,iż wymienił prace drogowe , które będą 
wykonane na drogach wojewódzkich i powiatowych , a o drogach i chodnikach 
gminnych nic nie powiedział .  
Pan Robert Lewandowski Burmistrz gminy Żmigród powiedział, że na początku 
składania sprawozdania powiedział, że radni, sołtysi i opinia publiczna wie, jakie 
prace drogowe są realizowane na terenie gminy , dlatego będzie mówił tylko o 
drogach wojewódzkich i powiatowych . Pan burmistrz dodał, że na drogach gminnych 
jest robione bardzo dużo, również budowane są chodniki. W sprawie chodników na 
terenach wiejskich p. Burmistrz powiedział ,że większość dróg na terenach wiejskich 
nie jest drogami gminnymi ,a chodnik są budowane w miejscach, gdzie jest duże 
niebezpieczeństwo dla zdrowia i życia mieszkańców . 
Sołtyk z Sołectwa Węglewo zwróciła się do Pana Waldemara Wysockiego 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu  w sprawie interwencji dotyczącej  naprawy 
przepustu przy drodze powiatowej . Pani Sołtys powiedziała , że wielokrotnie 
zgłaszała to  p. Radnemu.   
Radni nie wnieśli innych Interpelacji i zapytań. 
Przewodniczący Rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Wolnych wniosków. 
Radni nie wnieśli wolnych wniosków. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad przyjęcia protokołów z ostatniej sesji XXXIII,XXXIV,XXXV,XXXVI.  
Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 
Przewodniczący Rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowanie protokoły nr 
XXXIII,XXXIV,XXXV,XXXVI.  
Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie ( 13 głosami „za”). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Informacji i komunikatów przewodniczącego. 
Przewodniczący Rady Jan Czyżowicz poinformował: 
- do 30 września br można składać wnioski do projektu budżetu na rok 2014  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku 
obrad zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM XXXVII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.13 10. 
Protokołowała  
M. Schnitzer 

 
 

 

 

 



 

 

 


